
Indkaldelse til Bestyrelsesmøde i Holbæk Golfklub.  

  

Dato : . 17/9-2024  

Tidspunkt: 17-20  

Deltagere: John Sejer, Morten Schou, Morten Aamann, Henrik B. Nielsen, Ole Rasmussen og Mads 

Berg, Karin Dahl, Peter Jørgensen  

Afbud: Ole Rasmussen 

Dagsorden:  

240801: Referat fra sidste møde ligger på hjemmesiden.  

240802: Formanden har ordet.  

• Sponsordag (MS)  

• Udvalgsdag (MB)  

• Hvad mangler vi i forhold til Nøglepersoners fravær i længere tid.  

• Suppleanter og medlemmer på valg. Hvem fortsætter. (Alle)  

• Solceller (MS,HN)  

• mm.  

240803: Status for klubbens økonomi (drift & investeringer) (JS) - 

Holdes i nøgletal  

• Hvornår budgetmøde.  

• Evt spørgsmål til udsendte regnskab fremsendes til JS, så disse kan blive besvaret ved 

gennemgangen.  

  

240804: Status fra administrationen/pro & shop   

  

240805: Tilbagemelding på mød din bestyrelse og Formand.  

• Evaluering. Skal tiltagene fortsætte næste år eller lægges til side.  

240808: Update på banen.  

• Hvor står vi med jord mm. (HN) -  -1 greenkeeper.   

(240809): Hvor ser vi hver især en udfordring. Ikke til officielt referat   

Blandede meddelelser.  



Information hvad, til hvem, hvornår, hvordan og af hvem.  

Næste møde :  15/10-2024 kl. 17.00  

Vel mødt  

Bestyrelsesmødereferat: 

 

240802: 

• Sponsordagen er der styr på, men der er lidt problemer med bookningen af gunstarten. MS sørger for, 

at det kommer til at fungerer. 

• Udvalgsdagen er der styr på, men vi er lidt usikre på, om alle der ønsker det, har fået tilmeldt sig. Vi har 

jo inviteret anderledes i år. 

• Nøglepersoners fravær: Forskellige muligheder blev diskuteret ifm. KM´s sygemelding. MB ser på 

muligheder for at få oprettet en ny e-mail til klubben, så vi i fremtiden ikke forsat står i en situation, 

hvor bestyrelsen ikke kan læse personalets mail i deres fravær.  

Annette har indvilliget i at arbejde flere timer, så vi stadig kan besvare telefon og mail i dagligdagen. 

Hvis sygemeldingen fortsætter, så må vi se på andre strukturelle ændringer for at løse dagligdagens 

opgaver. Lige nu gør vi ikke yderligere, men vi ser tiden an de næste 14 dage, og MB holder møde med 

personalet hver fredag.  

• Suppleanter og medlemmer af bestyrelsen 

• Suppleanterne er på valg, Karin Dahl og Peter Jørgensen genopstiller begge. 

• MS og MB er på valg. MS overvejer sin fremtid angående bestyrelsesarbejde. MB genopstiller.  

• HN og JS træder ud af bestyrelsen 

• Solceller: Der er kommet tilbud i dag, men vi er usikre på, om klubbens økonomi rækker til det lige nu, 

så vi venter lidt. 

240803 

• Status for klubbens økonomi: Generelt er vi lidt over budget, og kontingentstigning blev igen diskuteret. 

Inden generalforsamling undersøger vi for diverse bogføringsfejl. Karin Dahl påtager sig opgaven inden 

næste bestyrelsesmøde.  

• Budgetmøde: Mandag d 23 september kl 17.30-19.30 

240804 

• Der er et lille fald i fuldtidsmedlemmer, hvorimod de andre medlemskaber er gået fremad, så vi samlet 

set er lidt flere medlemmer i klubben, men færre indtægter på medlemskab. Flex 3 medlemskabet 

frafalder til næste år, og vi håber at mange fra den kategori vil melde sig ind som fuldtidsmedlemmer. 

Der blev aftalt, at vi sætter medlemskabet en smule op for juniorer så de kunne får en klubtrøje hvert 

år.   

240805 



• For få medlemmer møder op, så vi stopper ordningen i kommende sæson. Man er som altid 

velkommen til at booke et møde, men bestyrelsesrepræsentanten for det område man ønsker at drøfte. 

240808 

• Angående jorden på banen, så henvises der til nyhedsbrevet eller Greenkeepers Corner på 

hjemmesiden. 

• Problemerne omkring de dynamiske blokeringer blev diskuteret 

• Vi kommer i fremtiden til at mangle greenkeeper, vi undersøger forskellige løsninger. 

 

  


